

为什么到宾夕法尼亚曼斯菲尔德大学留学？



在一个美丽、宁静而又安全的校园里，你可以用可承受的成本得到优秀的学术造就！曼斯菲尔德大学已为全球40多个国家的学生提供高等教育。

作为一所公立大学，曼斯菲尔德的校训是“品格、学术、文化、服务。”在学术学习之外，学校强调开发学生的个性，拓展学生的领导潜能，培养学生团队合作精神，为以后职业生涯打下坚实基础。

曼斯菲尔德大学坚持“小班教学”与“个别辅导”相结合的教学方法，同时为每个国际学生精心挑选美国学生作为室友，使国际学生尽快结识新朋友、适应新环境，在日常生活中提高美式英语水平；我们为每名学生安排一名教授作为辅导员，使国际学生遇到问题能随时得到解疑释惑，提供针对性强、个性鲜明的学习辅导和课程安排。



录取程序和材料

国际学生申请表 - 在网上完成一般申请表。网址是：
<https://ssl.mansfield.edu/forms/intlapply.cfm>

申请费 - 申请人需缴纳25美元申请费。 申请费可以用信用卡在网上支付，或者是由一家美国银行开出的现金支票，或者是由银行或美国运通办公室开出的国际汇票。必须是用美元支付给曼斯菲尔德大学。网上用信用卡支付的网址是：
<https://ssl.mansfield.edu/forms/payment.cfm>

资金证明文件 - 美国法律要求国际学生证明他们能支持预估的年度费用。学生必须递交赞助人经银行认证出示的原始信件，表明该学生可以使用的资金额度。

财务认证插入表 - 打印并完成此表，邮寄给招生办公室。表格连接网址是：
<http://admissions.mansfield.edu/media/files/Financial%20Identification%20Insert.pdf>

正式学术记录 - 申请人必须将所有成绩单的正式认证件邮寄给招生办公室。 如果可能，成绩单应该由原校方在信封上加盖启封印直接寄出。

个人陈述 - 申请人需递交一份书面个人陈述。个人陈述使我们获得对你的个人印象，得到其他途径诸如成绩和分数之类方法所无法得到的对你更深入的了解。

英语考试成绩 - 来自英语为非官方语言国家的申请人要递交托福，雅思或SAT考试的正式成绩。 我们为没有达到英语熟练要求的学生提供英语作为第二语言的补习班(ESL)。 学校代码：2655

请将所有申请材料寄到：
招生办公室
宾夕法尼亚曼斯菲尔德大学
南楼
曼斯菲尔德，宾夕法尼亚州 16933
美国

联系人：
国际学生协调员
电话：（001）570-662-4243
邮箱：international@mansfield.edu
网址：admissions.mansfield.edu



学术专业

曼斯菲尔德大学设置70多个本科专业，并开设多个研究生学位专业。

艺术教育；艺术史； 生物：生物， 细胞与分子，环境生物，水产学，医学预科，牙医预科，眼科预科，药剂预科，兽医预科； 工商管理：会计，工商管理，管理，市场；化学：生物化学，化学，法医学，纳米技术；化学教育；计算机信息科学：计算机科学，信息系统； 计算机信息系统；刑事司法管理；地球和太空科学教育；小学教育可供选择：幼儿早期/小学教育(PK-4)， 幼儿早期/小学教育(PK-4)和特殊教育(PK-8)；英语：英语教育；地理：环境科学，地理，制图科技，户外娱乐领导，流域管理；平面设计：动态影像，打印图形；历史：残疾儿童和成人领导；通识教育；大众传播：传媒，交流，新闻，公关关系； 数学：应用数学，纯数学；数学教育；医疗技术；音乐：音乐教育；音乐技术；音乐表演：器乐，弹奏，声乐；护理；营养与饮食：营养饮食，运动营养学；组织领导；哲学：应用哲学，职业道德，法学预科；政治科学；心理学：咨询，人力资源管理，寿命发展，身心健康，心理学； 放射技术； 呼吸治疗； 社会研究：历史教育； 社会工作；社会学/人类学



宾夕法尼亚曼斯菲尔德大学

中国篇

Developing
Tomorrow's
Leaders



MANSFIELD...
Naturally.

曼斯菲尔德大学和中国

曼斯菲尔德大学有接待中国留学生的传统。近年又与中国多所大学开展了学术交流和学生留学合作,先后接受了来自合肥工业大学、华中师范大学、云南大学、扬州大学、中国药科大学等十多所大学的留学生和访问学者。曼斯菲尔德大学的领导、教授以及学生也多次到中国访问、考察、教学,举行学术演讲,以及学生交换。很多成绩优秀的中国学生得到了学校提供的部分奖学金。大多中国学生毕业后,在学校教授的指导、推荐下,或者被名列前茅的美国著名大学研究院录取,或者留在美国工作。



MANSFIELD UNIVERSITY
Developing Tomorrow's Leaders

学校背景, 区位与环境

曼斯菲尔德大学是美国宾夕法尼亚州州立大学之一,创建于1857年。2011年被权威机构“美国新闻和世界导报”评定为美国北部一类大学,并被列为北部顶级公立大学之一。



曼斯菲尔德大学座落在美国宾州中北部的曼斯菲尔德市,周边有纽约、费城、华盛顿等大都市,有“拇指湖”、“尼加拉瓜瀑布”、“康宁玻璃博物馆”等著名旅游胜地,紧邻全球500强的康宁公司,距离“常青藤”康奈尔大学也仅一小时车程

曼斯菲尔德市社会环境友善、和谐、安定;自然环境洁静、优美。校园内古木参天、绿地成茵,安逸、恬静,是理想的读书、研究、做学问的好地方。



学生活动与生活

曼斯菲尔德大学有专门校车接送学生到纽约、费城、华盛顿等大都市,尼加拉瓜瀑布等著名风景名胜,以及周边一些大型购物中心。学生在校园里可以参加超过120个学生组织和俱乐部,参与电视、电台、校园报纸的编导、编辑和制作。校园内有超过200场音乐演出和众多体育比赛。学校提供丰富的图书馆资源,高科技教学设备,免费的无线网络连接,价廉物美、花样繁多的饮食,以及室内体育馆、游泳池。曼斯菲尔德大学学生生活在一个健康、快乐、积极、奋进的环境里!

Why Study at Mansfield University of Pennsylvania?

We offer academic excellence at an affordable cost, on a beautiful, quiet and safe campus! Mansfield University has educated students from over 40 countries worldwide.

As a public university, MU's Creed is Character, Scholarship, Culture and Service. In addition to academic studies we promote personal development, leadership skills and encourage working as part of a team to lay a solid foundation for their future career.

MU's teaching method is a combination of "small class" and "personal advising." For international students, we carefully match each student with an American student so they may quickly know new friends, adapt to a new environment, and improve their English language skills in daily life. We assign each student a professor as an academic advisor so as s/he may get immediate response when encountering problems, and offer targeted and personalized advising and course selection.



Admissions Procedures

- International Application** – Complete the General Application located online. The link is: <https://ssl.mansfield.edu/forms/intlapply.cfm>

Application Fee – A \$25.00 USD application fee is required. The fee may be paid by credit card online or by a dollar check drawn on a U.S. bank or an international money order obtainable from banks or American Express offices. All transactions must be in U.S. funds and made payable to Mansfield University. The link of online payment is: <https://ssl.mansfield.edu/forms/payment.cfm>

Financial Documents – U.S. law mandates that international students prove that they can support their estimated annual cost. Students must submit an original certified letter from the sponsor and the sponsor's bank indicating the amount of money available to the student.
- Financial Certification Insert Form** – Print and complete the form and mail it to the Admissions Office. The link is: <http://admissions.mansfield.edu/media/files/Financial%20Identification%20Insert.pdf>

Official Academic Records – Applicants are required to send official certified copies of all academic records by postal mail to the Admissions Office. When possible, records should be sent directly from the academic institution attended and contained in a sealed envelope.

Personal Statement – Applicants must submit a written personal statement or essay. This statement gives us a chance to get a personal impression of you, an insight that is not possible through the grades and numbers that make up the remainder of our application.
- English Test Scores** – Applicants from countries where English is not the official language are required to submit official results of the Test of English as a Foreign Language (TOEFL), the International English Language Testing System (IELTS) exam, or the Scholastic Aptitude Test (SAT). English as a Second Language (ESL) classes are available for applicants who do not meet the proficiency requirements. School Code: 2655

Please send your application documents to:
Admissions Office
Mansfield University of Pennsylvania
South Hall
Mansfield, PA 16933
USA

Contact:
International Coordinator
(001) 570-662-4243
Email: international@mansfield.edu
admissions.mansfield.edu



Mansfield University Academic Programs

MU offers more than seventy undergraduate degree programs, and several master's degree programs.

- | | | |
|---|---|---|
| Art Education
Art History
Biology: Biology, Cell & Molecular, Environmental Biology, Fisheries, Pre-Med, Pre-Dental, Pre-Optometry, Pre-Pharmacy, Pre-Veterinary
Business Administration
Chemistry: Biochemistry, Chemistry, Forensic Science, Nanotechnology
Chemistry Education
Computer Information Science: Computer Science, Information Systems
Computer Information Systems
Criminal Justice Administration
Earth & Space Science Education
Elementary Education Options:
Early Childhood / Elementary Education (PK-4); Early Childhood/ Elementary Education (PK-4) & Special Education (PK-8)
English
English Education | Geography: Environmental Science, Geography, Mapping Technology, Outdoor Recreation Leadership, Watershed Management
Graphic Design: Motion Graphics, Print Graphics
History
Leadership for Children & Adults with Disabilities
Liberal Studies
Mass Communication: Broadcasting, Communication, Journalism, Public Relations
Mathematics: Applied Mathematics, Pure Mathematics
Mathematics Education
Medical Technology
Music
Music Education
Music Technology
Music: Elective Studies in Business: Music Business Administration, Music Management, Music Marketing | Music Performance: Instrumental, Keyboard, Voice
Nursing
Nutrition & Dietetics: Nutrition Dietetics, Sports Nutrition
Organizational Communication
Philosophy: Applied Philosophy and Professional Ethics, Pre-Law
Political Science
Psychology: Counseling, Human Resource Management, Lifespan Development, Mind/Body Health, Psychology
Radiology Technology
Respiratory Therapy
Social Studies: History Education
Social Work
Sociology/Anthropology |
|---|---|---|



INTERNATIONAL CHINA

Developing Tomorrow's Leaders



MANSFIELD... Naturally.

Mansfield University of Pennsylvania and China

Mansfield University (MU) has a tradition of admitting students from China. We have established scholarly cooperation and student exchange programs with many Chinese Universities in recent years. The school has accepted many students and visiting scholars from the Hefei University of Technology, Central China Normal University, Yunnan University, Yangzhou University, China Pharmaceutical University and several other Chinese institutions. Some Chinese students with excellent academic achievement received partial scholarships provided by MU. Advised and recommended by professors from MU, most Chinese students either were admitted to prestigious master's programs from top American universities, or received job offers in the U.S.A.



**MANSFIELD
UNIVERSITY**
Developing Tomorrow's Leaders

Who Are We and Where Are We Located?

Mansfield University of Pennsylvania (MU) is a member of the Pennsylvania State System of Higher Education (PASSHE). It was founded in 1857. Based on the well-known U.S. News and World Report website, MU's ranking in the 2011 edition of Best Colleges is Tier 1 North Regional University.

It is one of the top public universities in North Region.

MU is located in north-central Pennsylvania. It is not far away from New York, Philadelphia, Washington D.C. and other cities. It is close to Corning Glass Museum, Finger Lakes area, and Niagara Falls. MU is close to the Fortune 500 Corning Corporation, and is one hour south of the Ivy League School Cornell University.

The social environment of Mansfield is friendly, harmonious, and stable. The natural environment is clean, and beautiful. The MU campus is lined with trees, and spacious green lawns. It is comfortable, quiet and is an ideal place for study and research.



Student Activities and Student Life

MU provides shuttle bus services for students to go to cities such as New York City, Philadelphia, Washington, DC, and famous tourist sites such as Niagara Falls, and several nearby shopping centers. Students get involved in over 120 clubs and organizations. They can direct, edit and produce TV shows with the TV Club, have their own radio shows on the campus radio station, and write and take pictures for the campus newspaper. We offer over 200 musical performances and 13 different sports. MU has rich library resources, high-tech teaching equipment, free wireless network connection, affordable and varied food, an

indoor gymnasium and swimming pool. Mansfield University students find themselves in a healthy, happy, positive and progressive environment!